

6D5N

诗画桂林

阳朔 | 龙胜

无购物站 & 无自费

Picturesque **GUILIN**

YANGSHUO | LONGSHENG

NO SHOPPING STOP & NO OPTIONAL



CNKWL06_001



桂林

它位于漓江西岸，北与湖南接壤。它的名字意为“桂花林”，因为该地区有大量芳香的桂花树。这座城市长期以其喀斯特地貌的风景而闻名。

Guilin

It is situated on the west bank of the Li River and borders Hunan to the north. Its name means "Forest of Sweet Osmanthus", owing to the large number of fragrant sweet osmanthus trees located in the region. The city has long been renowned for its scenery of karst topography.



金坑大寨红瑶梯田 Jin Keng Dazai Red Yao Terrace Field

符号表示：★ 含门票；◎ 游览站点

第1天 吉隆坡 ✕ 桂林 -83公里- 阳朔

集合于吉隆坡机场，飞往桂林。

◎十里画廊

阳朔月亮山拍照打卡，因沿路风景秀丽，如诗如画，被称为阳朔十里画廊。主要景观有海豚出水、火焰山、龙角山、青厄风光、古榕美景等。

◎西街

最古老最繁华街道，购物者的购物天堂。



两江四湖 Two Rivers & Four Lakes Scenic

第2天 阳朔

★船游漓江

【乘坐4人竹筏】※不符合条件的乘客将安排8人竹筏。
大河背风光、元宝山、黄布倒影、九马画山等让您感受“舟行碧波上，人在画中游”的意境；与人民币20元的背景图案打卡拍照。

★兴坪古镇

古老的安静的小镇，保留着旧年代的石板小巷，白墙乌瓦，清代古戏台等。

★印象刘三姐表演【含贵宾席】

方圆两公里的漓江水域，十二座背景山峰，广袤无际的天穹，构成全世界最大的山水剧场。在这幅上帝创造的杰作里，一部全新概念的“山水实景演出”由此诞生。

※如遇天气影响或其它因素导致停演，将以【桂林千古情】景点替代。

第3天 阳朔 -83公里- 桂林

★世外桃源【含船游】

这里集风景、民俗、风情、民寨大观为一体，整个景区没有围墙、篱笆，完全与良田、村舍连在一起，形成一个天然悠闲的田园风光。

★山水间秀

经2008年北京奥运会开闭幕式执行导演、2010年广州亚运会开幕式创意团队的重要成员们倾力打造的大型全景桂林风情歌舞秀《山水间》。

◎逍遥楼

◎状元廊

★东西巷【含每人一杯网红奶茶】

★游两江四湖（夜游）※市面团队自费价260人民币每人。

第4天 桂林

★象鼻山

位于桂林市东南漓江西岸，象鼻山因山形酷似一只站在江边伸鼻豪饮漓江甘泉的巨象而得名。象鼻山是桂林山水的代表，桂林城的象征城徽。

★伏波山

一座长120米、宽60米、高213米的小山。它孤零零地矗立在城市的东北部和西岸。

◎榕杉湖景区

榕杉湖风景区江水贯穿其中，榕湖通桃花江，湖岩生长古榕树，杉湖则连漓江，湖边长有杉树。这其中穿插着历史传说及古迹，沿着河畔一路参观千年大榕树、九曲桥、寓意桂林美好明天的日月双塔及古南门。

★芦笛岩

又称国宾洞，被称为水晶宫和大自然的艺术之宫。

◎鲁家村

桂林特色旅游名村，坐拥不可多得的自然风光，整个村落依山傍水，自然环境良好，空气清新自然，古韵悠悠，拙朴天成。

第5天 桂林 -81公里-龙胜 -81公里- 桂林

★黄洛瑶寨【含红瑶长发梳妆表演】

桂林龙胜黄洛瑶村是著名的“世界上最长的头发村”。

★金坑大寨红瑶梯田【含往返缆车】

【西山昭乐】【千层梯田】【金佛顶】

金佛顶是金坑梯田景区内最具代表性的部分。您可透过乘坐缆车鸟瞰不同视角的景色。

梯田季节特点：

6-8月

秧苗生长旺盛期，微风轻抚，翻起一波波的绿浪，美不胜收。

9-10月

收割时节的龙脊稻谷成熟，一片金黄，犹如铺上层层黄金、座座金塔顶于玉宇。

11-5月

灌水插秧，梯田在阳光的照射下，好像一条条的银链子，璀璨夺目。

12-2月

隆冬瑞雪兆丰年，白皑皑的一条条似银龙盘在梯田之上，十分壮观。

※以上景色是自然景观，具体观赏梯田根据气候、季节、天气情况而定或产生无法抗拒的原因有所改变。

第6天 桂林 ✕ 吉隆坡

送往机场，返回温馨的家。

DAY 1

Kuala Lumpur ✈ Guilin -83km- Yangshuo

Assemble at airport for flight to Guilin.

☺**Shilihualang**

Picturesque road stretching from the Yangshuo town area to Moon Hill take a photo, endowed with rolling hills, endless fields, idyllic villages and clear rivers on both sides.

☺**West Street**

Also known as the most ancient and the busiest street with hundreds of shop to offering variety of local crafts, antiques and souvenirs make this shoppers' paradise.

DAY 2

Yangshuo

★ **Cruise on Li River**

[4 person / Bamboo Raft] ※Passengers who do not meet the requirements will be accommodated on an 8 / bamboo raft.

The Li River Scenery is the one of the world's most beautiful scenery. The best way to appreciate the beautiful scenery of a river is to take a cruise and take a photo with the background pattern of the 20 yuan Chinese currency note.

★ **Xingping Ancient Town**

As the essence of Guilin's landscape, Xingping is divided into eight scenic areas, including Natural Mountain and Water Scenic Area, etc.

★ **Impression of Liu San Jie [Includes VIP Seat]**

This is the world largest natural theater which utilizes the waters of the Li River as its stage, with twelve mist shrouded hills and the "heavens" as its backdrop.

※In case of uncontrollable weather condition or unforeseen circumstances causing the attraction to close, it will be replaced with Guilin Qianguqing.

DAY 3

Yangshuo -83km- Guilin

★ **Shiwai Taoyuan [Includes Cruise]**

An ethnic theme park and tremendous highlight of the region that display impressive landscapes and natural sceneries of great beauty.

★ **Mirage Guilin Show**

A grand theatrical show describing the rural life along the bank of Li River. The show is directed by the members of the acclaimed team, who was responsible for the opening ceremonies of 2008 Beijing Olympic Games and 2010 Guangzhou Asian Games.

☺**Xiao Yao Tower**

☺**Zhuangyuan Hall**

★ **East West Street [Includes Instagrammable Milk Tea]**

★ **Two Rivers Four Lakes (Night Cruise)**

※Market's optional rate is RMB260 per person.

DAY 4

Guilin

★ **Elephant Trunk Hill**

The symbol of the city hill. Shaped to look like an elephant which extends its nose to drink from the Lijiang River.

★ **Fubo Hill**

A hill that is 120 meters long, 60 meters wide and 213 meters high. It stands solitarily in the northeast of the city and on west bank of the Li River.

☺**Rongshan Lake Scenic Park**

Explore the 800 years old Banyan tree, Gunanmen, the legendary ZigZag Bridge, and Sun and Moon Tower which implies a better tomorrow.

★ **Reed Flute Cave**

Also known as crystal palace and palace of art of natural.

☺**Lujia Village**

Natural village on the bank of the Reed Flute Scenic Area and the Taohua River in Guilin. Lujia Village is only 2 kilometers from the center of Guilin. It is a famous tourist in Guilin and one of the first 16 famous villages in Guangxi.

DAY 5

Guilin -81km- Longsheng -81km- Guilin

★ **Huangluo Yao Village [Includes Dance Performance]**

Huangluo Yao Village in Longsheng, Guilin is the famous "World's Longest Hair Village".

★ **Jin Keng Dazai Red Yao Terrace Field [Includes Electrical Car] [Xishan Zhaole] [Qianceng Terraced Fields] [Golden Buddha Peak]**

Golden Buddha Peak is the most representative part of the Jin keng Terraced Fields scenic area. You can take a cable car ride to enjoy different perspectives of the scenery.

TERRANCE FIELD SEASONAL SCENERY:

JUN - AUG

Growing of seedlings, a green field scene.

SEP - OCT

Harvest season of golden terrace field.

NOV - MAY

Irrigation transplant rice seedlings.

DEC - FEB

Peace and quiet enjoying the beautiful lines and curves of the terrace fields.

※The above mentioned attraction is made up of seasonal and natural landscape. Therefore, it is subjected to change based on climate, season, weather condition and uncontrollable circumstances.

DAY 6

Guilin ✈ Kuala Lumpur

Transfer to airport for flight back home.



漓江-Li River

行程亮点 HIGHLIGHTS

[体验]

往返缆车直达金佛顶 | 夜游船两江四湖

[景点]

桂林的地标: 象鼻山
田园风光: 世外桃源
人民币20元的背景图: 漓江
壮丽梯田景观: 金坑大寨红瑶梯田
世界上最长的头发村: 黄洛瑶寨

[享受]

全程 2+1 VIP 旅游车 | 实景歌舞表演: 《印象刘三姐》
尝鲜打卡: 网红奶茶

[品尝]

特色料理: 特色土砵菜风味 | 荔芋风味菜 | 海鲜自助烤肉
当地必吃: 桂林米粉 | 阳朔啤酒鱼 | 龙胜农家宴 | 桂林私房菜

[EXPERIENCE]

Round-trip cable car to Golden Buddha Peak | Night boat tour of Two Rivers & Four Lakes

[ATTRACTIONS]

Guilin's Landmark: Elephant Trunk Hill
Idyllic Scenery: Shiwai Tao Yuan
Background image of 20 yuan RMB: Li River
Magnificent Terraced Landscapes: Jin Keng Dazai Red Yao Terrace Field
World's Longest Hair Village: Huangluo Yao Village

[ENJOY]

2+1 Seater VIP Coach throughout the Journey |
Live Scene Performance: "Impression Liu Sanjie"
Enjoy Instagrammable Milk Tea

[GOURMET]

Speciality cuisine: "Tuo Po Cai" Farmer Cuisine | Yam Cuisine | Seafood & BBQ Buffet
Must Eat: Guilin Rice Noodles | Yangshuo Beer Fish | Longsheng Farm Cuisine | Guilin Private Cuisine



芦笛岩 Reed Flute Cave

※餐标 人民币 | Meal Cost RMB※

餐饮安排 MEAL PLAN | 住宿 ACCOMMODATIONS

| 天数 DAYS | 早餐 BREAKFAST | 午餐 LUNCH | 晚餐 DINNER | 特选酒店 SELECTED HOTELS |
|---------|------------------|--|--|--|
| 1 | 机上用餐 On Board | 特色土砵菜风味 70 "Tu Bo Cai" - Farmers Cuisine | 五星级农家乐+土窑风味 80 Earthen Oven Cuisine | 阳朔碧莲江景大酒店 或 同级 Yangshuo Greenlotus Hotel or Similar |
| 2 | 酒店 Hotel | 阳朔啤酒鱼 70 Yangshuo Beer Fish | 荔芋风味 70 Yam Cuisine | |
| 3 | 酒店 Hotel | 海鲜自助烤肉 70 Seafood & BBQ Buffet | 老字号桂林米粉 70 Guilin Rice Noodles | 桂林喜来登大酒店 或 同级 Guilin Sheraton Hotel or Similar |
| 4 | 酒店 Hotel | '中国咖啡' 长寿油茶 80 Changshou Oil Tea Cuisine | 烤鹅风味+豆腐宴 100 Roast Goose+Tou Fu Cuisine | |
| 5 | 酒店 Hotel | 龙胜农家宴+龙脊糯米酒+碳烧竹筒饭 70 (11月, 12月, 1月, 2月, 3月安排品尝龙胜农家乐火锅) Longsheng Farm Cuisine+Longji Glutinous Rice Wine+Bamboo Rice (November, December, January, February, March replace Longsheng Hot Pot Cuisine) | 桂林私房菜 80 Guilin Private Cuisine | |
| 6 | 酒店 Hotel | 机上用餐 On Board | - | - |

Travel Essentials:

Passport & Visas - Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas and permits have been acquired.
Travel Insurance - It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before travel.

Terms & Conditions:

- Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice.
- AVSB reserves the right to make changes to or cancel the itinerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure.
- AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.
- Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes.
- For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- All pictures shown are for illustration purpose only.
Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd

China Tours - Additional Terms & Conditions:

- Tours are conducted in Mandarin.
- Triple Room - Third person shall be based on rollaway bed.
- Tour fare quoted is for MALAYSIAN, non-Malaysian surcharge applied.
- In-coach Shopping - For your convenience, a variety of local snacks are offered for sale on board the coach. If interested, please place your order with our tour guide.

旅行必备:

护照或签证 - 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起), 并且取得必要的签证和准证。
旅游保险 - 出发前, 建议您购买全面的旅游保险。

条款:

- 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所变动, 恕不另行通知。
- 若出现无法预测的特殊情况, 特别是在旅游旺季期间, 苹果旅游将保留更改或取消行程的权利。
- 若苹果旅游的宣传手册或任何传播媒介, 出现任何形式的印刷失误或遗漏, 本公司一概不负责, 并且保留更正的权利。
- 每位参与苹果旅游团的成员, 必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况 (例如: 交通延误/取消、天气、疾病、示威、战争等等), 因而引发额外支出的问题, 苹果旅游一概不负责, 旅客需自行承担额外的费用。
- 详情条款, 请参阅单据背页或浏览 <https://www.applevacations.my/web/terms.php>
- 以上图片仅供参考, 请以实物为准。

中国团 - 附加条款:

- 所有行程以中文讲解为主。
- 三人房-房内第三名住客的床褥, 将以折叠式为准。
- 团费仅适用于大马公民, 外国公民则需缴付额外费用。
- 车上购物 - 为了您的方便起见, 车上会有售卖当地小吃。若您有兴趣购买, 请向我们的导游洽询。

For Agent Use Only:

Updated Date: JUN 2023